
 

 

Protokół nr 52/2023 

 

LII zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 18 kwietnia 2023 r., która 

odbyła się w siedzibie Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie, 

o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III  

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad zwyczajnej sesji nr L Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na dzień 

18 kwietnia 2023r. o godz.18.00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie  

 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wstąpienia pana Tomasza Kowala do składu 

osobowego Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony – druk nr 499. 

4. Przyjęcie protokołu ostatniej sesji. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 500.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 501.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 502.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 



  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 503.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 504.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 505.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 506.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 507.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 508.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 



Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 509.  

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad stanowi porządek obrad. 

 

Ad. 3 (Druk nr 499) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wstąpienia 

pana Tomasza Kowala do składu osobowego Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było uwag. 

W dyskusji wzięli udział p. Tomasz Kowal, przew. p. Piotr Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/490/2023 została podjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała odczytał rotę ślubowania i poprosił p. Tomasza Kowala o 

złożenie ślubowania               . 

P. Tomasz Kowal złożył ślubowanie. 

 

Ad. 4 (Druk nr 500) 

Radna p. Anna Bałdyga przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Budżetu 

Obywatelskiego i Dialogu Społecznego  w sprawie wniosku o wprowadzenie usprawnień do 

procesu realizacji Projektu Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Paweł Wójcik, przew. p. Piotr Moskała. radna p. Anna 

Bałdyga. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 21 radnych: 

Głosów „za” – 21 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/491/2023 została podjęta. 

  

Ad. 5 (Druk nr 501) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa na ul. Ptasiej w Krakowie. 



 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Paweł Wójcik, radny p. Maciej Kalemba, radny p. Mateusz 

Drożdż, radna p. Anna Bałdyga, przew. p. Piotr Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 21 radnych: 

Głosów „za” – 21 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/492/2023 została podjęta. 

 

 

Ad. 6 (Druk nr 502) 

Radny p. Stanisław Skrzyński i radna p. Anna Krawczyk-Gorbatiuk przedstawili i omówili 

projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie wprowadzenia strefy ruchu na ul. Naczelnej 

w Krakowie. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Stanisław Skrzyński, radny p. Michał Stachyra, radna                       

p. Anna Krawczyk-Gorbatiuk. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 21 radnych: 

Głosów „za” – 21 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/493/2023 została podjęta. 

 

Ad. 7 (Druk nr 503) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w 

sprawie wydania opinii do projektu architektoniczno-budowlanego branży drogowej dla zadania 

pn. „Rozbudowa ul. XX Pijarów w Krakowie”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Michał Stachyra, radna p. Małgorzata Janiec, przew. p. Piotr 

Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 13 

Głosów „przeciw” – 2 

Głosów „wstrzymujących się” – 4 



Uchwała nr LII/494/2023 została podjęta. 

 

Ad. 8 (Druk nr 504) 

Radny p. Stanisław Skrzyński i radna p. Paweł Wójcik przedstawili i omówili projekt uchwały 

Komisji Infrastruktury w sprawie funkcjonowania linii autobusowych 124 i 424. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

Radny p. Paweł Wójcik złożył poprawkę: w uzasadnieniu w drugim akapicie po słowie 

„kursującymi” wprowadza się „naprzemiennie w przeciwnych kierunkach”. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Paweł Wójcik, radny p. Marcin Smolski, radny p. Jacek 

Wojs, radny p. Michał Stachyra.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/495/2023 została podjęta. 

 

Ad. 9 (Druk nr 505) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej „Spotkania taneczne dla 

mieszkańców Dzielnicy III”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Małgorzata Radoń, radny p. Paweł Wójcik,  przew. p. Piotr 

Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/496/2023 została podjęta. 

 

 

 

 



 

Ad. 10 (Druk nr 506) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie  

korekty uchwały nr XLI/409/2023 Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 17 maja 

2023r. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 2023 – 

2026. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/497/2023 została podjęta. 

 

Ad. 11 (Druk nr 507) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie  

korekty uchwały nr LI/485/2023 Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 14 marca 

2023r. dot. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 2023 – 

2024. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/498/2023 została podjęta. 

 

Ad. 12 (Druk nr 508) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie  

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 2023 – 2024. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział radny p. Marcin Borek, radny p. Maciej Kalemba, przew. p. Piotr 

Moskała. 



Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/499/2023 została podjęta. 

 

Ad. 13 (Druk nr 509) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony na rok 2023. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zgłosił poprawkę w §14 zamiast zadania z obszaru „E/ Lato 

w Mieście – MDK” wpisuje się „K/remont tablic informacyjnych Rady Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p. Piotr Moskała, radna p. Joanna Pierzchała-Cempura, radny 

p. Maciej Kalemba, radny p. Marcin Borek. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr LII/500/2023 została podjęta. 

  

Ad. 14 

Protokół ostatniej sesji został przyjęty. 

 

Ad. 15 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p. Piotr Moskała  poinformował, że następna sesja stacjonarna odbędzie się 30 

maja 2023 r. o godz. 18:00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie.  

 

Radny p. Michał Stachyra zdał przekazał informację z posiedzenia Komisji Praworządności, 

na którym byli obecni przedstawiciele Policji. W dyskusji wzięli udział radna p. Joanna 

Pierzchała-Cempura, przew. .p. Piotr Moskała. 

 

 Radny p. Paweł Wójcik poinformował o pikniku, który odbędzie się 10 czerwca 2023 na 

Stadionie Wieczysta, poprosił o włączenie się w organizację. 

 



Radny p. Tomasz Kowal zapytał się jak wygląda procedura zapisu do Komisji Sportu i Komisji 

Infrastruktury Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony. W dyskusji wzięli udział przew. p. Piotr 

Moskała. 

 

Radna p. Anna Krawczyk-Gorbatiuk poruszyła sprawę odbioru Białych Brzóz. Przew. p. Piotr 

Moskała rozezna sprawę. 

 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 20:00. 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 

 


